
Č. j.: VSPJ/06647/2019 
 

Akademický senát Vysoké školy polytechnické Jihlava 

 
Zápis z řádného zasedání Akademického senátu VŠPJ 

č. 6/2019 ze dne 11. prosince 2019 
 

Přítomni: za akademickou komoru (dále jen AK):  8 (viz prezenční listina) 
  za studentskou komoru (dále jen SK):  3 (viz prezenční listina) 

Omluveni: Ing. Martina Kuncová, Ph.D., Ing. Petr Scholz, DiS., Ph.D., Pavlína Tučková, Jitka 
Faltýnová 

Hosté: rektor prof. MUDr. Václav Báča, Ph.D., prorektorka RNDr. Jana Borůvková, Ph.D., 
kvestor Ing. Oldřich Rambousek, Ph.D., kancléř Miloslav Vytasil  

Celkem přítomna nadpoloviční většina členů senátu, zasedání je usnášeníschopné. 

Program: 

1. Zahájení 

2. Materiály předložené rektorem VŠPJ: 

 Návrh podmínek přijímacího řízení na VŠPJ pro akademický rok 2020/2021 – ke schválení 
podle § 9 odst. 1g) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších 
zákonů (zákon) 

 Navýšení rozpočtu VŠPJ pro rok 2019 v ukazatelích A+K – ke schválení podle § 9 odst. 1c) 
zákona 

 Vyplacení další mzdy pro zaměstnance VŠPJ – k vyjádření podle čl. 16 odst. 6) Vnitřního 
mzdového předpisu VŠP 

3. Přehled čerpání rozpočtu VŠPJ k 3. 12. 2019 

4. Informace rektora o novinkách na VŠPJ 

5. Volba místopředsedy za studentskou komoru AS VŠPJ (SK AS VŠPJ) 

6. Různé 

1. Zahájení 

Předsedkyně Akademického senátu VŠPJ (AS VŠPJ) dr. Vojáčková přivítala přítomné senátory 
a hosty, seznámila je s programem jednání a vyzvala je k jeho případnému doplnění. Dále 
dr. Vojáčková přivítala nového člena studentské komory Dominika Göttlera ze studijního programu 
Aplikovaná technika pro průmyslovou praxi a informovala ostatní senátory o dalších dvou nových 
členkách studijní komory Jitce Faltýnové a Pavlíně Tučkové ze studijního oboru Porodní asistenka, 
které se z jednání omluvily z důvody odborné praxe, kterou v daném čase vykonávají. 
Jelikož ze strany senátorů nebylo k programu žádných připomínek či návrhů na jeho doplnění, 
předsedkyně AS VŠPJ o něm navrhla hlasovat. 

Hlasování: 
ANO = 11 NE = 0 ZDRŽEL SE = 0 SCHVÁLENO 
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Poté předsedkyně AS VŠPJ navrhla jako ověřovatele zápisu Mgr. Martinu Černou, Ph.D. a Hanu 
Vojtovou a zapisovatelku Ing. Kateřinu Berkovou, Ph.D., a navrhla o tomto návrhu hlasovat. 

Hlasování: 
ANO = 11 NE = 0 ZDRŽEL SE = 0 SCHVÁLENO 

2. Materiály předložené rektorem VŠPJ 

 Návrh podmínek přijímacího řízení na VŠPJ pro akademický rok 2020/2021 

Senátoři obdrželi materiály v elektronické podobě v časovém předstihu. 

Rektor stručně seznámil senátory s podmínkami přijímacího řízením pro AR 2020/2021. 

Jelikož ze strany přítomných senátorů nebylo k tomuto bodu programu žádných dotazů, 
návrhů či připomínek, bylo přistoupeno k hlasování o schválení podmínek přijímacího řízení na 
VŠPJ pro akademický rok 2020/2021. 

Akademický senát schvaluje podmínky přijímacího řízení na VŠPJ pro akademický rok 
2020/2021. 

Hlasování: 

ANO = 11 NE = 0 ZDRŽEL SE = 0 SCHVÁLENO 

 Navýšení rozpočtu VŠPJ pro rok 2019 v ukazatelích A+K 

Senátoři obdrželi materiály v elektronické podobě v časovém předstihu. 

Rektor uvedl, že VŠPJ provedla interní rozpočtové opatření, z důvodu dalšího navýšení 
neinvestičního příspěvku MŠMT v ukazatelích A+K ve výši 413 tis. Kč, kde navýšení běžných 
prostředků bude zahrnuto v oblasti osobních nákladů. 

Jelikož k předloženému materiálu nebylo ze strany senátorů žádných dotazů ani připomínek, 
bylo přistoupeno k hlasování. 

Akademický senát projednal a schvaluje navýšení rozpočtu VŠPJ (neinvestičního příspěvku 
MŠMT) pro rok 2019 v ukazatelích A+K ve výši 413 tis. Kč. 

Hlasování: 
ANO = 11 NE = 0 ZDRŽEL SE = 0 SCHVÁLENO 

 Vyplacení další mzdy pro zaměstnance VŠPJ 

Rektor k tomuto bodu uvedl, že vedení VŠPJ chce ušetřené finanční prostředky použít na 
výplatu další mzdy pro zaměstnance VŠPJ za rok 2019, která bude vyplacena za měsíc prosinec 
2019 v měsíci lednu 2020. 

Akademický senát projednal a bere na vědomí vyplacení další mzdy zaměstnancům VŠPJ za 
rok 2019. 

 
V 13:22 odešla z jednání AS VŠPJ dr. Dvořáková. 

3. Přehled čerpání rozpočtu VŠPJ k 3. 12. 2019 

Kvestor seznámil senátory s aktuálním čerpáním rozpočtu VŠPJ k 3. 12. 2019. 

K tomuto bodu programu nebylo ze strany senátorů žádných dotazů, návrhů či připomínek. 

Akademický senát bere na vědomí čerpání rozpočtu VŠPJ k 3. 12. 2019. 
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4. Informace rektora o novinkách na VŠPJ 

Rektor informoval členy akademického senátu o novinkách na VŠPJ: 

a) Změny ve vedení a orgánech VŠPJ 

 Na základě předchozího souhlasu Akademického senátu VŠPJ ze dne 9. 10. 2019 byl 

s účinností od 10. 10. 2019 jmenován Dr. Ing. Vlastimil Vondra novým interním členem 

Akademické rady VŠPJ. 

 Ve dnech 29. a 30. října 2019 proběhly doplňující volby do studentské komory AS VŠPJ, 

kdy novým senátorem byla zvolena Jitka Faltýnová, studentka studijního oboru Porodní 

asistentka a jako náhradníci byli zvoleni Pavlína Tučková, studentka studijního oboru 

Porodní asistentka, Dominik Göttler, student studijního programu Aplikovaná technika 

pro průmyslovou praxi a Andriiana Tehza, studentka studijního oboru Finance a řízení. 

b) Různé 

 Dne 16. října 2019 od 15.00 hod. se v DKO v Jihlavě uskutečnila slavnostní imatrikulace. 

 Dne 16. října 2019 se na VŠPJ uskutečnila konference HUMANITAS 2019 s cílem vytvoření 

prostoru pro setkání zástupců vysokých škol zaměřených na sociální práci a zdravotnictví 

a odborníků z praxe v pomáhajících profesích. 

 Zástupci Oblastní charity Jihlava dne 1. listopadu 2019 na slavnostním večeru v hotelu 

Gustav Mahler vyjádřili poděkování dobrovolníkům působícím nejenom v rámci Oblastní 

charity Jihlava, ale také ve spolupracujících institucích. Ocenění za dobrovolnické aktivity 

vykonávané v Dětském domově se školou Jihlava získala studentka oboru Zdravotně 

sociální pracovník Lenka Zimová. Ocenění získala i Ing. Pavlína Nová z Projektového 

centra VŠPJ, která se ve svém volném čase věnuje klientům Denního a týdenního 

stacionáře Jihlava. Poděkování se dále dostalo akademickým pracovnicím Katedry sociální 

práce, a to Mgr. Janě Gabrielové, PhD., a Mgr. Martině Černé, Ph.D., za jejich působení 

v organizacích Život 99 – Jihlava, z. ú. a v Centru na podporu integrace cizinců Jihlava. 

 Ve dnech 5. – 6. listopadu 2019 se na VŠPJ uskutečnil JobStart 2019 – Veletrh pracovních 

příležitostí pro studenty a absolventy. 

 Dne 7. listopadu 2019 proběhla již 11. jihlavská konference porodních asistentek. 

 Dne 14. listopadu 2019 se v prostorách VŠPJ a následně u památníku „Klíče“ uskutečnila 

zejména pro studenty školy, jakož i pro zástupce veřejnosti, akce „Studenti studentům 

aneb co se dělo v listopadu 1989, k připomenutí 30. výročí sametové revoluce. 

 Dne 27. listopadu 2019 proběhla v prostorách Vysoké školy polytechnické Jihlava 

konference Trendy a technologie v projektech. Řešitelé projektů představili své projekty 

nejenom z pohledu školy, ale i z pohledu partnerů z aplikační sféry. 

 Dne 28. listopadu 2019 se na VŠPJ uskutečnily besedy s náměstkyní ministryně práce 
a sociálních věcí ČR Mgr. Zuzanou Jentschke Stöcklovou a ministrem zahraničních věcí ČR 
Mgr. Tomášem Petříčkem, Ph.D. 

 Ve dnech 2. – 8. prosince 2019 se na VŠPJ uskutečnil Týden dobrovolnictví pořádaný 

u příležitosti Mezinárodního dne dobrovolníků, v rámci kterého byly realizovány tyto 

aktivity: 

 Dobrovolnická činnost studentů a zaměstnanců VŠPJ v Nemocnici Jihlava, p. o. 

a Alzheimer centru Jihlava, 

 Zahájení testování mobilní a webové aplikace Dobrometr, 

 Navázání spolupráce mezi KSP VŠPJ a Benediktus, z. s. Chotěboř na bázi firemního 

dobrovolnictví. 
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 Dne 12. prosince 2019 se v prostorách VŠPJ uskuteční tradiční akce Vánoce na VŠPJ 
v rámci, které bude podpořena příspěvková organizace Domov Ždírec, jejímž posláním je 
péče a starost o seniory, na kterou jsou všichni srdečně zváni. 

 Dne 18. prosince 2019 se v prostorách VŠPJ uskuteční Den s technikou. 

 Rektor informoval o postupech stavby.  

5. Volba místopředsedy za studentskou komoru AS VŠPJ 

Předsedkyně AS VŠPJ navrhla následující postup tajného hlasování na funkci místopředsedy za 
studentskou komoru AS VŠPJ. 
V prvním kole zvítězí kandidát s nadpolovičním počtem hlasů všech členů SK AS VŠPJ (tj. nejméně 3 
hlasy). V případě, že v prvním kole nedojde ke zvolení místopředsedy za SK AS VŠPJ, postupují do 
druhého kola dva kandidáti s nejvyšším počtem hlasů. V případě rovnosti hlasů může postoupit do 
druhého kola kandidátů více. Ve druhém kole vítězí kandidát s nadpolovičním počtem hlasů všech 
členů SK AS VŠPJ (tj. nejméně 3 hlasy). 
Jelikož ze strany senátorů nebylo k tomuto návrhu žádných dotazů ani připomínek, bylo 
přistoupeno k hlasování. 
Hlasování: 
ANO = 10 NE = 0 ZDRŽEL SE = 0 SCHVÁLENO 

Předsedkyně AS VŠPJ poté navrhla nominaci níže uvedených senátorů za členy volební komise: 

 PhDr. Lada Nováková, PhD. – předseda, 

 PhDr. Lenka Görnerová, PhD. – člen, 

 Ing. Bc. Karel Dvořák, Ph.D. – člen. 

Všichni jmenovaní vyslovili s návrhem souhlas a předsedkyně AS VŠPJ poté nechala o tomto návrhu 
hlasovat. 

Hlasování: 
ANO = 8 NE = 0 ZDRŽEL SE = 2 SCHVÁLENO 

Do tajného hlasování na funkci místopředsedy za SK AS VŠPJ byl senátory navržen Dominik Göttler, 
který vyslovil s navrhovanou kandidaturou předchozí souhlas. 

Následně bylo přistoupeno k tajné volbě místopředsedy za SK AS VŠPJ, kterou byl zvolen počtem 
3. hlasů Dominik Göttler. 

Rektor požádal senátory ze studentské komory o nominace svého zástupce do kolegia rektora. 
Studentská komora AS VŠPJ navrhla jako svého zástupce do kolegia rektora senátorku Pavlu 
Lavingrovou, která vyslovila se svojí nominací souhlas. 
 

Hlasování: 
ANO = 9 NE = 0 ZDRŽEL SE = 1 SCHVÁLENO 
 
Členem Rady vysokých škol byla navržena Studentskou komorou Hana Vojtová.  

Hlasování: 
ANO = 9 NE = 0 ZDRŽEL SE = 1 SCHVÁLENO 
 
Náhradníkem v Radě vysokých škol byla navržena Pavlina Tučková.  

Hlasování: 
ANO = 10 NE = 0 ZDRŽEL SE = 0 SCHVÁLENO 
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6. Různé 

 Otevřený dopis premiérovi ČR  

 Sociální fond – zvážení, zda by nebylo možné místo příspěvku na oběd v menze přispívat na 
oběd všem zaměstnancům (i těm, kteří nejsou denně v době oběda na VŠPJ, nebo se nemohou 
z důvodu různých diet stravovat v menze). Rektor sdělil, že příjmy menzy jsou součástí rozpočtu 
VŠPJ a tvoří významnou část Hospodářské činnosti školy. Z toho důvodu nelze přispívat 
zaměstnancům formou stravenek a není to ani možné ze zákona, jestliže škola provozuje 
stravovací zařízení, tak v době fungování menzy není možné přispívat na stravování jiným 
způsobem, např. stravenkami.  

 Jednací a volební řád AS VŠPJ – současné dokumenty školy jsou po právní stránce vhodně 
navrženy. Drobné nejasnosti výkladu některých pasáží se budou upřesňovat při konkrétních 
vyhlášených volbách tak, aby bylo vše srozumitelné a jasné. 

 Problém s vodou v jednom z křídel školy v průběhu sobotní vyučovací doby – přestože 
akademičtí pracovníci chápou, že v průběhu stavebních úprav k těmto věcem může docházet, 
bylo by vhodné o této situaci informovat e-mailem. 

 

Na závěr poděkovala předsedkyně AS VŠPJ všem senátorům za jejich vstřícnost a účast na zasedání 
a popřála pěkné vánoční svátky a klidný další rok. K přáním se přidali i další zúčastnění. 

Další termín řádného zasedání AS VŠPJ: předběžně stanoven na 5. února 2020 

Zapsala:  Ing. Kateřina Berková, Ph.D.  ………………..………..……………………………..… 

Za správnost: Mgr. Martina Černá, Ph.D.  .……………………………………………………….…. 

 Hana Vojtová  ………….…………………………..…………….…….. 

Předsedkyně AS: Mgr. Hana Vojáčková, Ph.D.  ………………………….…………………….……….… 


